Crowds have lined the narrow street to see this Man from Galilee;
Just a carpenter some say, leading fools astray,
Yet many kneel to give Him praise

群眾上街看從加利利來的耶穌, 有人說祂只是一個木匠, 領人入岐途, 但亦有人跪拜頌讚祂。

And in His eyes they glimpse the power That sees the hearts of all men. And He knows His Father's mind, He speaks His Father's word. For He comes in the name of the Lord 祂的目光如炬看透世人的心, 祂知道父神的旨意, 祂傳達父神的話, 祂是奉主的名而來

There is strength in the name of the Lord.
There is power in the name of the Lord.
There is hope in the name of the Lord.
Blessed is He who comes in the name of the Lord.

奉主的名滿有力量, 奉主的名滿有大能, 奉主的名滿有希望, 祂是奉主的名而來,配受祝福。

When my plans have fallen through, And when my strength is nearly gone, When there's nothing left to do, But just depend on You, and the power of Your name. 當我的計劃落空, 當我的力量消退, 當我無能為力,惟有倚靠祢, 和祢名的大能。

And when we call upon Your name, Your strength through weakness to show, We can know the Master's plan, extend the Master's hand, When we come in the name of the Lord. 當我們求告祢名. 在軟弱中顯出祢的力量, 我們能認識主的計劃, 伸展主的恩手, 當我們奉主的名而來。

There is strength in the name of the Lord.

There is power in the name of the Lord.

There is hope in the name of the Lord.

Blessed is He who comes in the name of the Lord.

奉主的名滿有力量, 奉主的名滿有大能, 奉主的名滿有希望, 祂是奉主的名而來,配受祝福。

His name will be worshipped forever, Creator, Redeemer, and King. There is strength in the name of the Lord. There is power in the name of the Lord. There is hope in the name of the Lord. 祂的名永垂不朽, 造物主,救贖主,君王。 奉主的名滿有力量, 奉主的名滿有大能, 奉主的名滿有希望。

Blessed is He who comes, blessed is He who comes.

Blessed is He who comes in the name of the Lord, The name of the Lord.

神來配受祝福, 神來配受祝福, 神是奉主的名而來, 配受祝福,奉主的名。